
Januar v občini
Prvi podatki industrijskih organizacij kažejo, da je

bila tudi v letošnjem januarju proizvodnja manjia kot
povpreina mesečna proizvodnja v preteklem letu. Pre-
segli so jo samo v šestih od 23 organizacij in sicer v DO
Uvar TOZD LBK. DO Plutal, DO TOVIL, DO Hoja,
HP Kolinska TOZD Vinocet, DO Mercator Konditor,
DO Zmaga. Najmanjša proizvodnja je bila zabeležena
v DO Emona IPKO, v lesnem obratu TOZD Utensilia
in DO IUV TOZD Galanterija. Zaradi ugodnih vre-
menskih razmer pa so v SGP Grosuplje TOZD Grad-
beni polizdelki zabeležili izredno visoko proizvodnjo.

Čeprav so vzroki različni, med njimi izstopajo: po-
•nanjkanje uvoženih in doma&h surovin, višje cene
mroviii in energije ob zamrznitvi cen končnim izdel-
kom, manjia kupna moč potro&nikov in težave pri
tavoni«

Poviiane odkupne cene mleka v januarju imajo za
posledico večje oddajanje mlcka s strani kmetov. Od-
kup je večji od istega obdobja v lanskem letu na
območju KZ Ljubljana, medtem ko na hribovitem
območju KZ Velike Lašče upada. Prireja mleka je
večja fudi zaradi višjega staleža živine v Ljubljanskih
mlekamah TOZD Posestva. Čeprav odkup mesa sledi
sezonskemu ciklusu proizvodnje, pa je v prvih mesecih
prttakovati manjgi odkup meaa tudi iz lega vzroka.

Družbene dejavnosti v obiini oziroma njihovo delo-
vanje bo v tem letu močno pogojeno z omejitvijo
sredstev skupne porabe. Tako bodo samoupravne inle-
resne skupnosti prednostno zagotavljale izvajanje za-
gotovljenih programov in zaradi nizkega priliva nere-
alizirane obveznosti iz preteklega leta. Sicer pa se
nadaljuje izgndnja ZdravsiveDe postaje Skofljica (iz
sredstev tretjega samoprispevka), Zdnvstvene poataje
lg ja matUne knjižnice Prežihov Voranc. V začetku

febnurja pa jc bO dooajen prizidek k COŠ Horjal
(konteincnka lehnotojja). Nadaljojejo pa se priprave
zeraUitt za gradnjo IVfladlnske«« doma Mald BelU in
Centralne tehnKne knjižnke.

V razgrnjtvi in javni obravnavi je bila vrsta prostor-
skih dokumentov, (Rakova jelša. Mirje,...) precej pa
jih je Se v pripravi (zadrževalnik Božna, motel...)
Novice iz komunalncca coapodantva zadevajo dda na
obmoiju urejanj« VP 6/1 Plutal, dokooino nredhev
Traovega (ploSiad B, C, Eipprova), obnovo trnovikc-
ga mortu... Komite za urejanje prostora in varstvo
okolja pa je v zadnjem času aktivno angažiran pri
delovanju obeh komisij za oceno ekoloških vidikov
problematike gradnje Polikema v industrijski coni VP
2/1 Rudnik. Intenzivni razgovori potekajo ludi za spre-
membo lokacije trgovin po veljavnem zazidalnem načr-
tu za KS Ig.


